

HIJACKING

NGADILUNG

Saluran Injil ieu ditarjamahkeun nganggo komputer. Upami anjeun tiasa menerkeun atanapi ningkatkeun basa, punten kontak ka kantor di info@angp.co.za



Jaman modéren ieu ngahasilkeun drama anyar - Hijacking! Dina sababaraha kasus, éta parantos nyababkeun musibah. Hiji naék pesawat ka California sareng badarat di Kuba. Tujuan anu dituduhkeun dina tiket udara nyaéta New York, tapi saurang ogé mendakan di Wétan Deukeut. Hiji mimiti kaluar pikeun hiji tempat sareng tungtungna aya di tempat anu sanés. Hijacking parantos janten masalah anu parah pisanparantos ngembangkeun aspek politik anu ngaganggu tina hubunganana sareng pengusiran ilegal. Kaseueuran urang sigana moal pernah ngalaman kumaha rasana nalika aya anu nangkep pestol atanapi granat panangan anu ngendalikeun pesawat. Sanaos kitu, sacara

kiasan nyarios jutaan anu ngalayang dina pesawat anu dibajak sareng henteu badé angkat dimana aranjeunna badé angkat. Anu ngabajak panglobana jeung paling bahaya di dinya nyaéta, nyaéta Sétan. Anjeunna henteu tiasa merhatoskeun naha anjeun kantos ngamimitian dina kahirupan ku cita-cita anu saé, panginten leres-leres agama. Anjeunna terang yén ngan hiji hal anu penting, dimana hiji sumping!

Upami anjeun kalayan ati-ati resep kana penerbangan-hirup anjeun, sareng nganggap yén sadayana aya dina urutan anu cukup saé, sanaos seueur gebrakan anu telenges, maka langkung saé pikeun anjeunna. Pakarangna anu pang kuatna nyaéta nyampur sareng nipu. Anjeunna henteu ngagem pelat nami dina beuheung na pikeun ngumumkeun ka sadaya dunya saha anjeunna sareng naon anu anjeunna hajat lakukeun, pikeun saha anu bakal nyandak anjeunna dina kapal? Pikeun ngahontal naon anu anjeunna parantos tekad lakukeun, anjeunna nyamar nyalira ku nyatakeun henteu bahaya na nyalira. "Saha anu masih percanten setan ayeuna?" Kukituna, sareng dina cara anu sami anjeunna pura-pura henteu polos. Akhirna sadayana siga anu tartib. Anjeunna ogé nyatakeun henteu bahaya tina dosa. "Sadayana ngalakukeun éta, pasti moal aya cilaka di dinya!". Maka, dosa dijantenkeun norma, sahingga anjeunna néwak pikiran anjeun, tindakan anjeun sareng akhirna saumur hirup anjeun. Anjeunna ngabajak anjeun ka tempat anu teu pernah anjeun pikahoyong. Pikirkeun sakedap sareng ngantep kajujuran nyalira janten panduan anjeun! Cita-cita anu mana baheulana diatur ku anjeun salaku tujuan? Anjeun ningali kasalahan sareng kalakuan batur, sareng nyarios ka diri anjeun, "éta moal kajadian ka kuring, yén kuring moal pernah ngalakukeun!" Nanging, dinten ayeuna anjeun

ngalakukeun hal-hal ieu. Anjeun ngalakukeun ayeuna persis naon anu anjeun teu hoyong ngalakukeun. Ieu kaayaan batin anjeun, karakter anjeun. Kitu kalakuan anjeun, lingkungan, padamelan, perkawinan sareng kulawarga. Naon anu parantos kajantenan? Musuh, Setan, parantos néwak ideu sareng maksud anjeun sareng nempatkeun anjeun dina jalan anu salah. Jujur nyarios, anjeun terang ieu nyalira!

Anjeun hartosna pilot hirup anjeun nyalira. Anjeun parantos mastikeun yén anjeun tiasa ngalakukeun sareng milih anu anjeun pikahoyong. Nanging, anjeun terang pisan yén ieu, kanyataanna, henteu langkung ti kecap kosong. Anjeun mikir sareng ngalakukeun seueur hal anu anjeun leres- leres resep henteu ngalakukeun. Anjeun resep ngabayangkeun yén anjeun bébas, tapi anjeun bahkan henteu tiasa nyerah sababaraha kabiasaan goréng leutik. Anjeun sigana kuat dina panon anjeun, tapi anjeun moal tiasa ngatasi godaan! Anjeun moyok sareng seuri ka anu percaya ka Al Masih, tapi jero anjeun hoyong bébas sareng bagja sakumaha aranjeunna.

Unggal pola hirup anu henteu tegas sareng leres-leres dipimpin ku Gusti, dina jalan anu palsu. Naha éta diarahkeun ku barang-barang materil murni sareng kasenangan dunya anu ngajantenkeun hirup pikaresepeun, atanapi naha anjeun, dina berontak ngalawan kayakinan batin anjeun sareng ka Gusti Allah, milari kasugemaan tina sensasi anu hina sareng nipu dina musik duniawi, jinis sareng mabok narkoba.

Sobat, setan linggih dina kokpit hirup anjeun, sareng anjeunna nahan anjeun pageuh dina cekelan anu kuat. Dina hiji dinten anjeun bakal terang sareng sadar matak hanjelu anjeun, yén anjeun parantos badarat di tempat anu bénten

pisan sareng tempat anu anjeun pikahoyong - laknat Jahanam anu langgeng!

Ieu jam kabeneran pikeun anjeun. Naon anu anjeun badé lakukeun? Aya hiji hal anu anjeun henteu tiasa lakukeun. Anjeun moal tiasa ngungkulan pembajak anjeun. Anjeunna langkung kuat tibatan anjeun. Anjeun gaduh ngan ukur hiji harepan. Ngan hiji anu tiasa ngabantosan anjeun - Yesus Kristus, Jurusalamet dunya. Alkitab nyarios: "Kabeh urang ibarat domba anu leungit." (Yesaya 53: 6). Éta mangrupikeun hiji kanyataan, sareng anu sanésna nyaéta, "Putra Manusa (Yesus Kristus) sumping pikeun milarian sareng nyalametkeun anu leungit." (Lukas 19:10). AKAN jalan, bebeneran, sareng kahirupan; moal aya anu nyaah ka Bapa kajaba ku kuring. (Yohanes 14: 6). Yesus nyalira tiasa ngabebaskeun anjeun tina dosa sareng Setan. Anjeunna nyalira tiasa nempatkeun hirup anjeun deui ka jalan anu leres.

Ngalakukeun ayeuna hijina hal anu bener. Kirimkeun Gusti ka SOS di tengah kasusah haté anjeun. Kocapkeun, "Gusti, salametkeun kuring tina dosa sareng tina Sétan!" Upami anjeun leres - leres jujur sareng tulus kana telepon anjeun, Yesus Kristus bakal ngabébaskeun anjeun! Ku pasrah anjeun ka Anjeunna anu teu kompromi, Yesus bakal masihan anjeun katengtreman sareng hartos sareng tujuan anyar pikeun kahirupan anjeun.

Mutuskeun AYEUNA naon anu anjeun pikahoyong. Diculik sareng disasabkeun ku Sétan atanapi dipimpin ku Al Masih, Domba Anu Saé anu ngakibatkeun padang rumput hejo sareng cai anu sepi. (Jabur 23: 2). Yesus nyarios, "Upami Putra ngabebaskeun anjeun, maka anjeun bakal leres-leres bébas." (Yohanes 8:36).

A. Sperling

Saluran Injil ieu ditarjamahkeun nganggo komputer. Upami anjeun tiasa menerkeun atanapi ningkatkeun basa, punten kontak ka kantor di info@angp.co.za

Upami anjeun parantos mendakan kasalametan dina Kristus, atanapi parantos diberkahan ku literatur Injil kami, punten wartosan kami. Kami hoyong hatur nuhun ka Gusti sareng anjeun sareng émut anjeun langkung jauh dina doa kami. Pikeun literatur Injil gratis, buku, sareng tract dina langkung ti 540 basa, mangga ngahubungan kami :

JANTUNG MANUSA



This Gospel tract was translated with a computer. If you can correct or improve the language, please contact the office at info@angp.co.za

E-MAIL: info@angp.co.za

ALL NATIONS GOSPEL PUBLISHERS

P.O. Box 2191, PRETORIA, 0001, R.S.A.

(A Gospel Literature Mission financed by donations)

(Reg. No. 1961/001798/08)